

Shenkman Arts Centre

MEDIA RELEASE

Thursday, January 9, 2014

Ottawa, Ontario

Please add this information to your listings or include in your editorial. Photos are available.

Français suivra

David Usher Returns for Encore Performance

Four-time Juno award winner **David Usher** is returning to Ottawa on Friday, February 21 to perform songs from his most recent album, "Songs from the Last Day on Earth." With 1.4 million albums sold over twenty years, he is among the most renowned Canadian artists to hit the stage at Shenkman Arts Centre.

His 2010 performance in the Centre's Harold Shenkman Hall was intimate and extremely successful. The British-born Montréaler mingled with the crowd, weaving through the seats while he sang, laughing and talking with his guests, and putting on an unforgettable performance.

Although his shows are largely English, his multilingualism has appealed to several crowds, especially upon release of his single "Je repars," which was top of the charts for eight weeks.

Usher has travelled all over the world performing his hugely successful pieces, and more recently has reunited with the band which launched his career. His band Moist re-entered the scene in the fall of 2013 with their very successful Canada-wide "Resurrection" tour which ended on December 19th.

The performance will take place at the Shenkman Arts Centre's Harold-Shenkman Hall at 8pm on Friday, February 21st.

For more information or to purchase tickets, visit www.ShenkmanArts.ca or call 613-580-2700.

Tickets:

Regular \$43.75

Student Rush \$12

Eye-Go to the Arts \$5

-30-

Information:

Karen Scott-Gagné

Marketing and Development

Shenkman Arts Centre

Karen.Scott-Gagne@ottawa.ca

613-580-2424 ext. 41326

Centre des Arts Shenkman

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

le jeudi 9 janvier 2014

Ottawa (Ontario)

Le retour de David Usher

David Usher, lauréat de quatre prix Juno, revient à Ottawa le vendredi 21 février pour interpréter les chansons de son dernier album intitulé *Songs from the Last Day on Earth*. Avec 1,4 million d'albums vendus en une vingtaine d'années, il est l'un des artistes canadiens les plus connus à se produire au Centre des Arts Shenkman.

Le spectacle qu'il a présenté en 2010 à la salle Harold-Shenkman du Centre était intime et à été particulièrement bien reçu : ce Montréalais né au Royaume-Uni s'est mêlé au public, se frayant un chemin parmi les spectateurs en chantant, en riant et en discutant avec eux. Ce fut un spectacle inoubliable.

Bien que ses concerts se déroulent surtout en anglais, le multilinguisme de David Usher a plu à de nombreux publics, surtout lors de la sortie de sa chanson intitulée « Je repars », qui est restée première au palmarès des ventes durant huit semaines.

David Usher a voyagé aux quatre coins du monde en interprétant ses chansons incroyablement populaires. Il vient de rejoindre le groupe qui a lancé sa carrière, Moist. Ce dernier a fait sa réapparition à l'automne 2013 avec la tournée canadienne « Resurrection », qui s'est terminée le 19 décembre et a connu un grand succès.

Le spectacle aura lieu à la salle Harold-Shenkman du Centre des Arts Shenkman, le vendredi 21 février prochain à 20 h.

Pour de plus amples renseignements ou pour acheter des billets, visitez <http://www.ArtShenkman.ca> ou composez le 613-580-2700.

Billets :

Prix régulier : 43,75 \$

Billets de dernière minute pour étudiants : 12 \$

Programme jVAIS : 5 \$

Renseignements :
Marc Carrière
Communications
Centre des Arts Shenkman
Marc.Carriere@ottawa.ca
613-580-2424, poste 22665